
Innspill til Trafikksikringsplan i Austrheim 

Ønsker at Austrheim kommune tar med muligheten for å lage gangvei fra fylkesvei 565 og 

ned til Fonnes kai, i Trafikksikringsplanen. 

Dette er allerede tatt med i reguleringsplanen for Fonnes. Foreslår at gangveien lages til der 

naustområdene begynner, da den mest risikable veien da er unnagjort. 

Dette vil redusere risikoen betraktelig, samt at det er en relativt rimelig og enkel vei å lage. 

Foreslår å benytte stein som ble kjørt på lager fra gangvei over fylkesvei 565. 

Resterende vei til Fonnes vil nok være resurskrevende, og bør kanskje vente, da det vil bli en 

kostbar jobb (sprenging av fjell og bygging av murer mot naust områder. 

Ser det flotte arbeidet som allerede er gjort med gangveier mellom Kaland / Fonnes krysset 

og Tresvik / Vardetangen. Dette er noe som har medført at mange flere benytter 

gangstiene. 

Spesielt på vinteren er det utfordrende når barn skal gå langs veien fra Fonnes kai til skole.  

I forbindelse med at det er planer om husbygging og opprettelse av ny marina med 

parkering (Som er meget positivt), kan vi se at det vil bli en økning i trafikken ned til Fonnes. 

Dette er en tungt belastet vei, med mye trafikk. Både tungtransport og privat. 

Håper Austrheim Kommune vil prioritere gangvei her.  

Vi har hatt flere ulykker i krysset ned til Fonnes, og vi ser frem til når den nye broen over 

fylkesveien er på plass 😊 

Mvh 

Gunnar Gullaksen 


